
Referat til bestyrelsesmøde i Vendsyssel Køreforening 
d. 15. januar 2025

Dato:

Sted:

15. januar 2025

Conni’s

Deltagere: Conni, Bjarne, Claus, Katalina, Pernille, Kirsten

Mødeleder:
Referent:

Kirsten indtil formand valgt

Katalina

Pkt. 1:

Godkendelse af ref. fra sidste møde

Ikke noget referat til godkendelse

Pkt. 2:

Konstituering af ny bestyrelse

Formand: Pernille Marie Aaen, 
pernilleaaen@icloud.com, 27288459
Næstformand: Bjarne Bertelsen, 
bertelsenbjarne@hotmail.dk, 20726796
Sekretær: Katalina Lindner, katalina1@gmx.net, 
28522090
Kasserer: Conni Karlsen, vkkasserer@hotmail.com, 
25376929
Menige medlemmer:
- Claus  Hyttel Christensen, 
claushyttelchristensen@gmail.com, 51846555
- Kirsten Damgaard, dyrlaege@kirstendamgaard.dk, 
40178211

Pkt. 3 
Orientering fra formanden

Nyt fra DKF

- Fremover skal (krav) dyrlæger være tilstede ved 
landsstævner . Køreforening implementerer dette i deres 
planlægning.

- Katalina Lindner blev valgt ind i Tømmertræksudvalg 
under DKF.

- Freja Karlsen blev valgt ind i Juniorudvalget under 
DKF.

- Anne Grethe Nørgaard fortsætter som repræsentant for 
VK (perioden 2025 ud).

Pkt. 4 
Orientering fra udvalgene

- Stævnedatoerne er godkendte

- 3.2.25 infomøde for hjælper; kl. 17:30-21:00 (VK giver 
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Godkendelse af kalenderen 2025 aftensmad for fremmødte, tilmelding nødvendigt)

- 14.9.25 Travkuskeskolen kommer på besøg hos VK. 
Mere info følger.

- 30.10.25 VK besøger travkuskeskolen. Mere info følger.

Kirsten giver besked om rettelse og godkendelse af 
kalenderen til Mette. 

Pkt. 5
Opfølgning på brug af kuskestuen

- Bjarne får fat i Fonden d. 28.1.25 for at få 
kontaktoplysningerne til jægernes kontaktperson.

VK ønsker et prisafslag eller anden form for 
kompensation ift. jægerne bruger vores lokaler. VK 
mangler bl.a. nogle døre + plexiglas foran vinduerne 
(materialerne forventes betalt af Frank) samt håndvasken 
på badeværelset er utæt.

- Vi vil gerne have datoer for jagt fremover + jægerne må 
rette ind efter hvornår vi ikke bruger vores lokale

Opfølgning følger

Pkt. 6

Status på økonomi

- Conni taler med Anne Grethe om manglende lejeaftalen 
med Fonden

- opkrævninger af medlemskontingent er sendt ud

Pkt. 7

Forsikring

Ingen beretning

Pkt. 8

VK målsætninger

Målsætning ligger på hjemmesiden/i referatet d. 20.9.23. 
Conni sender det ud til alle bestyrelsesmedlemmer inden 
næste bestyrelsesmøde. Bestyrelsesmedlemmer skal 
forholde sig til næste gang til:

- Hvordan implementeres det?

- hvordan er det indtil videre blev gjort? Fungerer det/-
ikke?

- Hvordan kan målesætningerne systematiseres?

- Generelt opsamling på ideer,  forslag og tanker herom

Pkt. 9 Eventuelt Jubilæums seletøjs-emblem:



- Pernille snakker med Anne Grethe og finder ud af antal 
og hvor det kan laves. Opfølgning næste møde

- Line arbejder på VK computer til sekretærposten. 
Katalina er på opgaven og i kontakt med Line.

- Der kaldes ind til arbejdsdag for klargøring af banerne 
den 29.3.25 kl. 9.00 til brød og kaffe indtil kl. 13 inkl. 
frokost – Mette bliver bedt om at skrive ud til 
medlemmerne

Pkt. 10 Næste møde 20.3.25 kl. 19:00 i kuskestuen


